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Referat referansegruppemøte 29. september 2022 
Oppdatert 2022-10-21 

Deltakere: Irene Eikefjord (UiB), Nina Andersen (NTNU), Elin H. Frøshaug (UiO), Liv Gaustad (NTNU), 

Maja Sørnes (BI), Ingrid Heggland (NTNU), Tanja Larsen (UiT), Tanja Strøm (OsloMet), Siri Sæther 

(NINA), Randi Rørlien (UiO), Bjørg Mikalsen (UiO). 

Fra Sikt: Terje Hellesvik, Jan Erik Garshol, Eva Lechner, Cecilie Maria Elisabeth Voss, Hege 

Johannesen. 

 

1. Godkjenning av referat fra referansegruppemøte 8. september 2022 

Referatet ble godkjent uten endringer. 

 

2. Kort status for prosjektet 

Det ble gjennomført et møte i Arbeidsgruppe for revisjon av styringsdokument 26. september. De 

eksterne medlemmene har laget en liste med akseptansekriterier som skal legges inn i 

kravdokumentet. Disse skal de arbeide videre med fram til neste møte i oktober. Det har ikke 

kommet forslag om nye større ting i forhold til de eksisterende planene for NVA. Det er foreløpig for 

tidlig å dele dokumentet med referansegruppen. Det vil bli gjort når dokumentet er mer 

gjennomarbeidet. 

Institusjon nr. 10 vil få tilgang til NVA (produksjonsversjonen) 30. september. Da vil det bli 

gjennomført oppstartmøte med Høyskolen for yrkesfag. De har ikke et lokalt vitenarkiv og bruker 

ikke Cristin. 

Det arbeides med å få på plass støtte for Skrivekunst, Visuell kunst, Kronikk, Leserinnlegg, 

Datahåndteringsplan (DMP), Datasett og Kart. Det er også fremmet ønsker om støtte for 

dokumentasjon av patenter og ulike typer infrastruktur, men det er ikke avklart om noe av dette må 

være på plass innen sommeren 2023. Referansegruppen vil få demonstrert registrering av 

forskningsdata etter at dette først har blitt gjort for Arbeidsgruppen for forskningsdata. 

Det arbeides også med funksjoner for redigering i personregisteret. Foreløpig er det kun mulig å 

registrere i personregisteret via funksjoner i NVA, redigering må gjøres via funksjoner i Cristin. 

Migrering av innholdet i Bragearkivene starter opp i dag. Arbeidet kan deles i to, eksport og import. 

Vitenarkivene til de institusjonene som ikke bruker Cristin vil bli importert til produksjonsversjonen 

av NVA først. Prosjektet har fått tre nye utviklere som nå begynner med migrering av Bragearkivene. 

 

3. Gjennomgang av justerte skisser for registrering av resultat 

Før gjennomgangen av skissene for resultat, ble det gjort et tilbakeblikk på skissene for Grunndata 

(Administrator) som ble presentert ved møtet 29. juni for kommentering. Spørsmål som har blitt lagt 

inn i skissene i Miro etter møtet 8. september er besvart direkte i skissene. Generelt gjelder at ORCID 

iD kan være et alternativ til personnummer eller D-nummer for personer som i dag blir identifisert 

med fiktive identifikasjonsnummer. 

https://miro.com/app/board/uXjVOtXaWt8=/?share_link_id=105184965408
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Spørsmål/kommentarer fra medlemmer av referansegruppen til skissene for Grunndata stilt under 

dagens møte: 

• Vil det bli mulig å bytte ut ORCID iD med fødselsnummer når nye ansatte får dette? 

• For institusjoner hvor personregisteret vedlikeholdes ved import fra institusjonens 

personalsystem, er det ønskelig å kunne se om opplysninger om en person er importert eller 

manuelt registrert. 

• Hva med D-nummer? 

• Hva med tilgang for gjester, emeriti og andre som ikke er ansatt, men kun tilknyttet, 

institusjonen? 

Svar/kommentarer fra Sikt: 

• For personer identifisert med ORCID iD vil det bli mulig for Administrator å berike 

informasjon i personregisteret ved å legge til fødselsnummer i tillegg til ORCID iD. 

• Det er i dag ikke støtte for å vise om opplysninger om en person i personregisteret importert 

fra registrert av Administrator. Dette kan være nyttig, men er ikke vurdert som strengt 

nødvendig, og er derfor noe som kan bli lagt til på et senere tidspunkt. 

• D-nummer er fullverdige fødselsnummer 

• Tilgang krever en aktiv tilknytning til en institusjon som bruker NVA, ikke nødvendigvis en 

formell ansettelse. Dette fungerer i NVA på samme måte som i Cristin. Jfr. også at NVA og 

Cristin bruker det samme personregisteret.  

I skissene for registrering av resultat er det gjort følgende endringer med utgangspunkt i innspill fra 

referansegruppen: 

• Ny visning av kontrollerte emneord (ikke nedtrekksmenyer). 

• Ny visning av resultattype med alle alternativer og søkefunksjon (ikke nedtrekksmenyer). 

• Spørsmålet «Er fagfellevurdert og presenterer ny original forskning» er fjernet. 

• Tilbakemelding mht om en publikasjon kan inngå i NVI tar kun utgangspunkt i 

publiseringskanalens nivå i Kanalregisteret (blank/X/0/1/2). 

• Tre valg i trinnet Filer og lisens: Last opp fil, Legg til lenke til fil, Ingen filer/lenker. 

Spørsmål/Kommentarer fra medlemmer av referansegruppen til justerte skisser for registrering av 

resultat: 

• Den enkelte institusjon må kunne velge hvilke resultattyper det skal være mulig å laste opp 

filer til for egne registreringer. Jfr. at for at det skal være mulig å laste opp fil til en bestemt 

resultattype i Cristin, må en Cristin-superbruker ved institusjon ha aktivert dette. 

• Er det mulig å justere brukergrensesnittet for trinnet Filer og lisens på et senere tidspunkt? 

F.eks. for å støtte vedtak om Rights Retention Strategy (RRS). 

Svar/kommentarer fra Sikt: 

• Behovet er notert og vil kunne bli oppfylt. Men siden det er begrenset med tid, er det 

nødvendig å gjøre en prioritering av nye ønsker mht hva som må være på plass til sommeren 

2023, og hva som kan vente til senere. Vi kan derfor ikke love at det vil være støtte for dette 

til sommeren 2023. 

• Institusjonen skal kunne påberope seg RRS, eller forfatter (registrator) må kunne gjøre det. 

Men vi trenger å få avklart detaljene for å kunne lage skisser til brukergrensesnitt. Skal en 

institusjon kunne aktivere innstillinger som skal gjelde for registreringer ved egen 
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institusjon? Skal det være noen koblinger til resultattype? Hvordan skal visningen i landing- 

page være? Vi ønsker innspill på temaet RRS slik at kan arrangere et eget møte om dette 

med deltakere fra referansegruppen. 

  

4. Presentasjon av skisser for Forskerprofil og rapporter (Ryddelister, Sjekklister, Rapporter) 

20. september ble det gjennomført et møte på Gardermoen for alle som hadde blitt intervjuet som 

et grunnlag for videre arbeid med rapporter fra NVA. Deltakerne fikk presentert skisser basert på 

resultatene av intervjuene. Det ble konkludert med at Sikt hadde fanget opp det mest vesentlige. Det 

kom ingen forslag om store endringer. 

Referansegruppen fikk se de skissene som ble vist ved møtet på Gardermoen 20. september. Kolleger 

som arbeider med Cristin er også involvert i utviklingen av NVA, men vi ønsker innspill fra 

referansegruppen om hvilke rapporter (ryddelister/sjekklister) som vil være nyttige for Kurator.  

NVA vil ha støtte for bruk av Tableau, men dette er et produkt som kun brukes av et mindretall av de 

institusjonene som bruker Cristin. Nødvendige rapporter må derfor kunne tas ut direkte i NVA. Vi vil 

komme tilbake til referansegruppen med denne saken når vi skal planlegge implementasjon av 

rapporter i NVA (tidligst i 2023). 

 


